The World Bank

Bolshaya Molchanovka, 36/1, Moscow, Russia

KLAUS ROHLAND COUNTRY DIRECTOR RESIDENT REPRESENTATIVE

July 17, 2009

To: Association of Regional Banks of Russia

Dear Sirs and Madams,

On behalf of the World Bank I would like to congratulate organizers and participants of the VII International Banking Forum "Banks of Russia – XXI Century" on the occasion of this important event in the financial and business life of the Russian Federation.

For a number of years the World Bank has enjoyed successful cooperation with the Association of Regional Banks of Russia, including in the course of the annual International Banking Forum "Banks of Russia – XXI Century" which has long become an important venue for the Russian business community. The Association of Regional Banks of Russia which in 2009 celebrates its 19th anniversary has established itself as an authoritative and highly professional counterpart for both Russian and international organizations. Under its aegis the Conferences have always been relevant and exciting not only for Russian financial market participants but also for international financial institutions. Throughout these years the ARB has been proactively pursuing its policy aimed at encouraging the development of the Russian banking sector, overcoming related challenges, helping to disseminate the best financial practices and state-of-the-art technologies to regional financial institutions.

Since the advent of the global financial crisis the Russian banking sector has continued to operate under tough conditions of mounting losses for Russian banks and constantly increasing default rates.

All of us are perfectly aware that these negative developments and overall deterioration of the macroeconomic situation in the country put a special responsibility on banks. It is encouraging that the Association of Regional Banks of Russia has persisted in holding the Sochi forum where the national banking sector development strategy for the coming 3-5 years is to be discussed. This forum will undoubtedly provide an opportunity to review the current state of affairs, share opinions and come up with recommendations in order to overcome the crisis in the national banking sector.

We wish the International Banking Council and the Forum "Banks of Russia – XXI Century" as well as the entire Russian banking community a successful and rewarding event.

Ha Now

В Ассоциацию региональных банков России

Уважаемые дамы и господа!

От имени Всемирного Банка поздравляю организаторов и участников VII Международного банковского форума «Банки России - XXI век» со знаменательным событием в финансовой и деловой жизни Российской Федерации.

На протяжении нескольких лет Всемирный Банк плодотворно сотрудничает с Ассоциацией региональных банков России, в том числе в рамках проведения ежегодного международного банковского форума «Банки России - XXI век», который давно стал знаменательным событием для делового сообщества России. Тематика форума и конференций, которые проводятся в его рамках, всегда актуальна и представляет интерес не только для российских участников финансового рынка, но и международных финансовых институтов. Ассоциация региональных банков, которой в этом году исполняется 19 лет, стала авторитетным и высокопрофессиональным партнером для российских и зарубежных организаций. Все эти годы АРБ проводит активную политику содействия развитию российского банковского сектора, способствует решению актуальных проблем их развития, распространению передового финансового опыта и новейших технологий среди региональных финансовых учреждений.

С начала мирового финансового кризиса банковский сектор России продолжает работать в сложных условиях нарастающей убыточности российских банков и роста просроченной задолженности по кредитам.

Как мы все хорошо понимаем, эти негативные процессы и общее ухудшение макроэкономической ситуации в стране накладывают на банковский сектор в России особую ответственность. Знаменательно, что в эти сложное время Ассоциация региональных банков России продолжила традицию проведения Сочинского Форума, в рамках которого планирует обсудить проект Стратегии развития национального банковского сектора на ближайшие 3-5 лет. Несомненно, что настоящий форум дает прекрасную возможность для обсуждения нынешнего положения дел и позволит обменяться мнениями и выработать комплекс рекомендаций по преодолению кризисных явлений в банковском секторе страны.

Желаем успешной работы Международному Банковскому Совету и Форуму «Банки России -XXI век», а так же всему банковскому сообществу России в целом.

С уважением,

Клаус Роланд